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§187 Mötets öppnande  
 Ordförande Maria Dellham öppnade mötet kl.19.00 

§188 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes  
 
§189 Val av justerare                                                                                                                                                   
Fredrik Nilsson valdes aT justera dagens protokoll  

§190 Föregående protokoll  
Beslut: Protokoll nr 14 godkändes eVer vissa justeringar 

§191 Ekonomisk rapport  
Sus informerade om aT ekonomin fortsaT är god. Vi saknar forXarande underlag från mellansvenska 
avdelningen. Vi har fåT beslut från SkaTeverket aT vi har befrielse från aT inkomstskydighet Yll 2028 
Beslut: Mellansvenska avdelningen uppmanas aT senats söndag 6.10 inlämna underlag 
 
§192 AU 
Lena vill anmäla sig Yll SKKs helgkurs för avelsfunkYonärer den 21-13 oktober. Kostnad 900 sek. 
Beslut: Lena Petri anmäler sig Yll kursen 
 
§193 Uppfödarutbildningen 
InformaYon om utbildningen. Den 15.10 blir nästa Yllfälle som kommer aT handla om pudelns standard 
och anatomi med Mikael Nilsson. Det 9.10 kommer vi aT sända en repris av introdukYonsYllfället med Juha 
Kares.  

§194 Medlemsrapport 
1.10 är vi 4156 medlemmar, 1.10 2023 var vi 4143 medlemmar 
 
§195 CS möten 2025 
2025 hålls möten andra Ysdagen i månaden kl.19; 14.2, 11.2, 11.3, 8.4, 13.5, 10.6, 8.7, 12.8, 9.9, 14.10, 
11.11 och 9.12 
 
 
 
 
 



§196 Rapporter från KommiVéerna 
  SamordningskommiVén kommer aT ha eT möte imorgon onsdag med Annika Holm om styreselportalen 
  RU- föreläsningen om sjukdomar med Sara Molin skjuts fram Yll eVer nyår, kostnaden är 2000sek. 
  UtställningskommiVén - Joel Lantz har ansökt om aT få bli pudeldomare.  
  Beslut:Vi godkänner Joel Lantz förfrågan.  
  Ansökan för utställningarna 2025 är inskickad Yll SKK 

                    

§197 Inkomna skrivelser, rapporter 
Lena kontaktar SBK och SKKs tävlingskommiTé om problemet med aT få använda gummisnoddar i pälsen  
vid tävling. 
RAS - vi har fåT fåT väldigt bra utlåtande från SKK  
 
" Utlåtande över rasspecifik avelsstrategi för Pudel 
Undertecknad har på uppdrag av SKK/AK granskat SPKs förslag Yll reviderat RAS 
Klubben presenterar eT mycket väl genomarbetat RAS-dokument med väldigt Ylltalande layout. Rasen är 
väl beskriven med intressanta fakta om rasens historia och redogörelse för de mentala egenskaperna. 
 
Det är en utmaning aT få Yll eT läTläst och tydligt dokument när man arbetar me öppen stambok mellan 
storleksvarianter men här har klubben verkligen lagt ner mycket Yd på aT plocka ut data manuellt för olika 
storleksvarianter och färger. Från 1 augusY 2024 gäller en ny rasstandard, som presenteras illustraYvt och är 
enkel aT ta Yll sig. 

De prioriteringar som rekommenderas i aveln är relevanta och tydliga. Klubben har gjort analyser och 
prioriteringar i sina mål och handlingsplaner. 
 
Det är en stor glädje aT ta del av ert RAS-dokument, som ger en så fin helhetsbild av er ras. 
Stort lycka Yll med ert fortsaTa arbete! 

Södertälje 28/8 2024 
Mikaela Sandbacka" 
 
ET stort tack Yll Malin Hult för arbetet med RAS. 
 
Sponsorer - Aleksandra väntar på eT förslag gällande fodersponsorering. 
Det har kommit in en förfrågan om sponsorering med pälsvårdsprodukter, Yoop. De var nu på plats på 
Västras utställning och hade försäljning. 
Beslut: Vi kontaktar våra sponsorer och håller möten för aT diskutera samarbetet. 
Vi Tackar Sonja för sammanställningen av inkomna skrivelser. 
 

§198 Övriga frågor 
Aleksandra och Fredrik deltar i eT webinarium om det digitala systemet. 
PudelnyT - Annika har aviserat aT hon inte kommer aT ha möjlighet aT jobba med PudelnyT i samma 
utsträckning, AU ta upp frågan. 
Valberedningen har påbörjat siT arbete. 
På uppfödarlistan på hemsidan kommer det aT Yllkomma en rubrik "Övriga färger" 

§199 Omedelbar justering 
Beslut: §196 justeras omedelbart 
 

§200 Kommande möten 
Tisdagen den 5 november kl.19 
  



Avslutning   
Mötet avslutades kl.21:15 

  
_______________________________________  ________________________________________  

Lillan Holmberg, sekreterare    Maria Dellham, ordförande  

_______________________________________  
Fredrik Nilsson protokolljusterare  
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